
P R O T O K Ó Ł Nr XL/14 

z sesji Rady Gminy Rypin 

odbytej w dniu 30 września 2014 r. 
 

 

 XL sesja Rady Gminy Rypin odbyła się w dniu 30 września 2014 r.  

o godz. 1100 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Rypin i trwała do godz. 1400. 

 

 Sesję Rady Gminy Rypin rozpoczęto oraz zakończono odśpiewaniem 

hymnu państwowego. 

 

Do p-ktu 1-ego a 

 Sesji przewodniczył Marek Paweł Śmiechewicz – Przewodniczący Rady 

Gminy Rypin. 

Przewodniczący rady gminy Marek Paweł Śmiechewicz dokonał otwarcia XL sesji 

Rady Gminy Rypin. Przywitał wójta gminy, radnych powiatu rypińskiego, 

pracowników urzędu, oraz pozostałych gości. 

Następnie przewodniczący rady gminy Marek Paweł Śmiechewicz stwierdził, że na 

ustawowy skład 15 radnych rady gminy w sesji uczestniczyło 14 radnych.  

Nieobecny radny Marek Cieplak. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Janusz Tyburski – wójt gminy, 

2/ Jan Kwiatkowski – sekretarz gminy, 

3/ Małgorzata Czajkowska – skarbnik gminy,  

4/ Marzena Zdrojewska – inspektor urzędu gminy, 

5/ Beata Sobiechowska – pracownik socjalny GOPS w Rypinie, 

6/ Adam Łapkiewicz – inspektor urzędu gminy, 

7/ Piotr Makowski – radny Rady Powiatu w Rypinie, 

8/ Ryszard Potwardowski – radny Rady Powiatu w Rypinie,  

9/ Małgorzata Cyta – dyrektor Szkoły Podstawowej im ks. kard. Stefana 

Wyszyńskiego w Borzyminie, 

10/ sołtysi – według załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Do p-ktu 1-ego b 

 Przewodniczący rady gminy Marek Paweł Śmiechewicz poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z obrad XXXIX sesji rady gminy odbytej w dniu  

27 sierpnia 2014 r. Radni nie wnieśli uwag do protokołu i w głosowaniu jawnym, 

jednogłośnie  (14 głosów ,,za”) przyjęli protokół z XXXIX sesji. 
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Do p-ktu 1-ego c       

 Przewodniczący rady gminy Marek Paweł Śmiechewicz przedstawił 

porządek obrad XL sesji rady gminy. Nie zgłoszono wniosku w sprawie zmiany w 

porządku obrad. 

 

Radni, przyjęli następujący porządek obrad: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie obrad XL sesji rady gminy i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie protokołu z obrad XXXIX sesji rady gminy odbytej w dniu 27 

sierpnia 2014 r. 

c) przyjęcie porządku obrad XL sesji rady gminy. 

 

2. Wprowadzenie zmian w budżecie gminy Rypin na 2014 rok. 

a) opinia komisji,  

b) pytania, uwagi, 

c) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy na 2014 rok. 

 

3. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rypin na 

lata 2014 – 2019.   

a) opinia komisji, 

b) pytania, uwagi, 

c) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rypin na lata 2014 – 2019.  

 

4. Wprowadzenie zmian w regulaminie wynagradzania nauczycieli. 

a) opinia komisji,  

b) pytania, uwagi,  

c) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli.  

 

5. Określenie tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze, pedagogom, logopedom oraz 

nauczycielom realizującym zajęcia o różnym tygodniowym obowiązkowym 

wymiarze godzin.  

a) opinia komisji,  

b) pytania, uwagi, 

c) podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, 

pedagogom, logopedom oraz nauczycielom realizującym zajęcia o różnym 

tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 
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6. Przyjęcie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 – 2020.  

a) opinia komisji, 

b) pytania, uwagi, 

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 

Rodzinie na lata 2014 – 2020. 

 

7. Przyjęcie Strategii Rozwoju Gminy Rypin na lata 2014 – 2020. 

a) opinia komisji, 

b) pytania, uwagi, 

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rypin na 

lata 2014 – 2020.  

 

8. Informacja z wykonania budżetu Gminy Rypin za I półrocze 2014 roku oraz 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rypin za I 

półrocze 2014 roku. 

a) przedstawienie informacji z wykonania budżetu Gminy Rypin za I półrocze 

2014 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rypin za I półrocze 2014 roku, 

b) przedstawienie uchwały Nr 8/I/2014 Składu Orzekającego Nr 8 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 3 września 2014 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Rypin informacji o 

przebiegu wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2014 roku, 

c) pytania, uwagi. 

 

9. Informacja wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

a) przedstawienie informacji wójta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym, 

b) pytania, uwagi. 

 

10.  Wolne wnioski zapytania, informacje. 

a)  zgłaszanie wniosków, pytań, 

b)  udzielanie odpowiedzi na zgłoszone wnioski, pytania. 

 

11.  Zakończenie obrad XL sesji rady gminy. 

 
 Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy zamknął punkt 1 

porządku obrad. 

 

Do p-ktu 2-ego  

Małgorzata Czajkowska – skarbnik gminy przedstawiła wniosek w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014 rok dotyczących zwiększenia i 

zmniejszenia planu dochodów i wydatków bieżących oraz majątkowych w 

poszczególnych działach budżetu.  
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Plan dochodów przed zmianą wynosił kwotę 21.179.000,05 zł, po zmianach – 

21.888.585,26 zł. Wzrost dochodów o kwotę 694.585,21 zł. 

Plan wydatków przed zmianą wynosił kwotę 24.014.587,05 zł, po zmianach – 

24.709.172,26 zł. Wzrost wydatków o kwotę 694.585,21 zł. 

Deficyt w kwocie 2.820,587 zł pozostał bez zmian. 

 

Do p-ktu 2-ego a 

Radny Jan Dytrych – przewodniczący komisji budżetowej rady gminy przedstawił 

pozytywną opinię komisji w tej sprawie. 

 

Do p-ktu 2-ego b 

Nie zgłoszono pytań, uwag. 

 

Do p-ktu 2-ego c 

Przewodniczący rady gminy Marek Paweł Śmiechewicz przedstawił, a następnie 

poddał pod głosowanie uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Rypin na 2014 rok. 

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie  

(14 głosami ,,za”) uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XL/221/14 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy zamknął punkt 2 

porządku obrad. 

 

Do p-ktu 3-ego 

Małgorzata Czajkowska – skarbnik gminy przedstawiła wniosek w sprawie 

wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rypin na lata 

2014 – 2019. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej jest wynikiem zmiany 

uchwały zmieniającej budżet gminy na 2014 rok. W załączniku Nr 1 poprawiono 

dochody i wydatki bieżące i majątkowe. W załączniku nr 2 dokonano zmiany 

limitu zobowiązań na przedsięwzięcie pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej we wsi 

Sadłowo – opracowanie dokumentacji”. Wartość zadania wzrosła o kwotę 10.000 

zł.  

 

Do p-ktu 3-ego a 

Radny Jan Dytrych – przewodniczący komisji budżetowej rady gminy przedstawił 

pozytywną opinię komisji w tej sprawie. 

 

Do p-ktu 3-ego b 

Nie zgłoszono pytań, uwag. 

 

Do p-ktu 3-ego c 

Przewodniczący rady gminy Marek Paweł Śmiechewicz przedstawił, a następnie 

poddał pod głosowanie uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rypin na lata 2014 – 2019. 
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Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie  

(14 głosami ,,za”) uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XL/222/14 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy zamknął punkt 3 

porządku obrad. 

 

Do p-ktu 4-ego 

Marzena Zdrojewska – inspektor urzędu gminy przedstawiła wniosek wójta gminy 

w sprawie wprowadzenia zmian w regulaminie wynagradzania nauczycieli, które 

zostały spowodowane zwiększającą się liczbą dzieci w Szkole Podstawowej w 

Borzyminie i utworzeniem 12 oddziału. Zgodnie z przepisem § 12 ust. 1 załącznika 

nr 2 rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 21 maja 2001 r. w sprawie 

ramowych statutów publicznego przedszkola oraz publicznych szkół w szkole, 

która liczy co najmniej 12 oddziałów, tworzy się stanowisko wicedyrektora. 

Wicedyrektorowi szkoły proponuje się ustalić dodatek funkcyjny w wysokości od 

10 % do 40% otrzymywanego wynagrodzenia zasadniczego. 

 

Do p-ktu 4-ego a 

Radna Mariola Budzanowska – przewodnicząca komisji oświatowej rady gminy 

przedstawiła pozytywną opinię komisji w tej sprawie.  

 

Do p-ktu 4-ego b 

Pytania, uwagi zgłosili: 

1/ Radna Rafał Klatt 

Pytał, jaki jest powód powołania wicedyrektora szkoły? 

 

Odpowiedzi udzieliła: 

Marzena Zdrojewska – inspektor urzędu gminy 

Wyjaśniła radnemu, że zmiana regulaminu spowodowana jest zwiększającą się 

liczbą dzieci. W obwodzie tym jest dużo urodzeń. Nie obserwuje się niżu 

demograficznego w obwodzie szkoły w Borzyminie.  

 

Do p-ktu 4-ego c 

Przewodniczący rady gminy Marek Paweł Śmiechewicz przedstawił, a następnie 

poddał pod głosowanie uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. 

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie  

(14 głosami ,,za”) uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XL/223/14 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy zamknął punkt 4 

porządku obrad. 
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Do p-ktu 5-ego 

Marzena Zdrojewska – inspektor urzędu gminy przedstawiła wniosek wójta gminy 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, pedagogom, 

logopedom oraz nauczycielom realizującym zajęcia o różnym tygodniowym 

obowiązkowym wymiarze godzin. Zgodnie z ustawą – Karta nauczyciela organ 

prowadzący obniża tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć dyrektorowi i 

wicedyrektorowi oraz nauczycielowi pełniącemu inne stanowiska kierownicze w 

szkole oraz ustala wymiar godzin m.in. dla pedagogów, logopedów i nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o 

różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. Podjęcie uchwały jest 

zasadne z uwagi na zwiększenie się liczby oddziałów w Szkole Podstawowej w 

Borzyminie i obowiązek powołania wicedyrektora szkoły.  

 

Do p-ktu 5-ego a 

Radna Mariola Budzanowska – przewodnicząca komisji oświatowej rady gminy 

przedstawiła pozytywną opinię komisji w tej sprawie. 

 

Do p-ktu 5-ego b 

Pytania, uwagi zgłosili: 

1/ Rafał Klatt  – radny 

Pytał, o maksymalną ilość wymiaru godzin pracy dla nauczyciela oraz w jaki 

sposób rozlicza się z przepracowanych godzin? 

 

2/ Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy  

Pytał, czy na 8 godzin, które zostały obniżone wicedyrektorowi, dyrektor szkoły 

przyjmie dodatkowe osoby, czy też przydzieli je obecnie zatrudnionym 

nauczycielom?  

 

Odpowiedzi udzieliła: 

Marzena Zdrojewska – inspektor urzędu gminy 

Poinformowała, że wymiar 18 godzin pracy dla nauczyciela jest wymiarem godzin 

dydaktycznych. Pozostałe godziny w ramach etatu nauczyciel poświęca na 

sprawdzanie prac klasowych, przygotowanie się do zajęć lekcyjnych itp. Natomiast 

przydzielenie 8 godzin należy do decyzji dyrektora. Przydzielenie godzin obecnym 

nauczycielom jest uzależnione od tego, czy posiadają odpowiednie kwalifikacje do 

danego przedmiotu.  

 

Do p-ktu 5-ego c 

Przewodniczący rady gminy Marek Paweł Śmiechewicz przedstawił, a następnie 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze, pedagogom, logopedom oraz nauczycielom realizującym 

zajęcia o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin. 
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Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie  

(1 głosem „wstrzymującym” i 13 głosami ,,za”) uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XL/224/14 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy zamknął punkt 5 

porządku obrad. 

 

Do p-ktu 6-ego 

Beata Sobiechowska – pracownik socjalny GOPS w Rypinie przedstawiła wniosek 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 – 2020. 

 

Do p-ktu 6-ego a 

Radna Jadwiga Podgórska – przewodnicząca komisji zdrowia, opieki społecznej i 

bezpieczeństwa publicznego rady gminy przedstawiła pozytywną opinię komisji w 

tej sprawie. 

 

Do p-ktu 6-ego b 

Pytania, uwagi zgłosili: 

1/ Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy 

Pytał, skąd wpływają sygnały bądź zgłoszenia o przemocy w rodzinie? 

 

Odpowiedzi udzieliła: 

Beata Sobiechowska – pracownik socjalny GOPS w Rypinie 

Odpowiedziała, że zgłoszenia o przemocy w rodzinie wpływają od sąsiadów, szkół, 

radnych, sołtysów oraz z Policji. 

 

Do p-ktu 6-ego c 

Przewodniczący rady gminy Marek Paweł Śmiechewicz przedstawił, a następnie 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

na lata 2014 – 2020. 

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie  

(14 głosami ,,za”) uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XL/225/14 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy zamknął punkt 6 

porządku obrad. 

 

Do p-ktu 7-ego 

Adam Łapkiewicz – inspektor urzędu gminy przedstawił wniosek wójta gminy w 

sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Rypin na lata 2014 – 2020. Strategia 

określa pewne wizje, kierunki przedsięwzięć gminy oraz wskazuje sposoby ich 

osiągnięcia. Projekt strategii poddano konsultacjom społecznym. Uwagi można 

było składać w formie ankiety na formularzu udostępnionym w urzędzie gminy jak 
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i elektronicznie. Wykonawcą strategii jest firma MM Marketing i Innowacje  

Sp. z o.o. 

 

Do p-ktu 7-ego a 

Radny Adam Szalkowski – przewodniczący komisji rolnictwa i rozwoju wsi rady 

gminy przedstawił pozytywną opinię komisji w tej sprawie. 

 

Do p-ktu 7-ego b 

Pytania, uwagi zgłosili: 

Rady Rafał Klatt w nawiązaniu do danych zawartych w strategii poinformował, że 

w miejscowości Dębiany występuje duża ilość gruntów leśnych. 

 

Odpowiedzi udzielił: 

Adam Łapkiewicz – inspektor urzędu gminy   

Poinformował, że wszelkie propozycje oraz zmiany można było zgłaszać 

wcześniej, w trakcie trwania konsultacji.   

 

Do p-ktu 7-ego c 

Przewodniczący rady gminy Marek Paweł Śmiechewicz przedstawił, a następnie 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Rypin na lata 2014 – 2020. 

Radni do uchwały nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym, jednogłośnie  

(14 głosami ,,za”) uchwałę podjęli. 

Uchwała Nr XL/226/14 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy zamknął punkt 7 

porządku obrad. 

 

Do p-ktu 8-ego a 

Małgorzata Czajkowska – skarbnik gminy przedstawiła informację z wykonania 

budżetu Gminy Rypin za I półrocze 2014 roku oraz informację o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rypin za I półrocze 2014 roku. 

Ww. informacje stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Do p-ktu 8-ego b 

Małgorzata Czajkowska – skarbnik gminy przedstawiła uchwałę Nr 8/I/2014 

Składu Orzekającego Nr 8 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w 

sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Rypin 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze. 

Uchwała Nr 8/I/2014 Składu Orzekającego RIO w Bydgoszczy stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

   

Do p-ktu 8-ego c 

Nie zgłoszono pytań, uwag. 
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Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy zamknął punkt 8 

porządku obrad. 

 

Do p-ktu 9-ego a 

Janusz Tyburski – wójt gminy przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

 dokonano odbioru drogi Puszcza Rządowa – Szczerby. Wartość zadania 

wyniosła kwotę 764 000,00 zł. Wykonawcą zdania była Firma PRD w 

Lipnie. Droga objęta jest trzyletnią gwarancją. 

 wykonano powierzchniowe utrwalenia grysami na skrzyżowaniu drogi 

gminnej z linią kolejową w Puszczy Rządowej, 

 oczyszczono rów w miejscowości Sadłowo, 

 trwają prace końcowe nad oczyszczeniem rowu Stawiska – Linne o długości 

ok. 3 km, 

 dokonano zakupu miału (ok. 100 ton), 

 opracowywana jest dokumentacja projektowa na budowę sieci 

kanalizacyjnej we wsi Sadłowo, 

 Poczta Polska dokonała wyceny kantoru w miejscowości Stępowo na kwotę 

1 625 zł netto. Kantor mógłby zostać przeznaczony na mieszkanie socjalne, 

 zlecone zostało sporządzenie dokumentacji na budowę studni głębinowej w 

Borzyminie, 

 w dniu 2 października nastąpi odbiór techniczny budowy drogi w 

miejscowości Cetki – Czyżewo (długość odcinka 1 500 m). Wykonawcą 

zadania jest Firma PRD w Lipnie, 

 wykonany zostanie odbiór techniczny modernizacji nawierzchni drogi w 

miejscowości Kowalki. 

W okresie międzysesyjnym wykonywano również szereg prac w bazie 

magazynowo – warsztatowej w Głowińsku: 

 malowanie wiat przystankowych wykonywane jest na bieżąco, 

 oznakowano kosze do śmieci i rozwieziono (79 szt.) do wiat 

przystankowych, szkół, remiz, świetlic oraz na place zabaw, 

 wykonano i zamontowano osłony dachu wiat przystankowych w Głowińsku, 

 wykonano sieć wodociągową w Starorypinie (470 mb), 

 naprawiono kominy w Szkole Podstawowej w Sadłowie i Zakroczu, 

 wykonano przepusty  z rur PCV w Dębianach, Mariankach oraz Borzyminie, 

 przyjęto na stan magazynowy 600 ton gruzu betonowo – ceglanego z Firmy 

MAR – POL, 

 rozpoczęto budowę wodociągu w miejscowości Puszcza. 

Ponadto Janusz Tyburski – wójt gminy podziękował wszystkim za realizację, 

zaangażowanie oraz pracę przy dożynkach gminnych, które miały miejsce w 

miejscowości Stępowo. 
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Do p-ktu 9-ego b 

Pytania, uwagi zgłosili: 

1/ Rafał Klatt  – radny  

Poinformował, że kosz uliczny został postawiony przed drzwiami świetlicy 

wiejskiej oraz, że wiata przystankowa stoi w polu (droga wojewódzka). 

 

2/ Jadwiga Podgórska – radna 

Pytała o możliwość pozyskania żwiru na drogi? 

 

3/ Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy  

Zasygnalizował oraz przypomniał wójtowi gminy o problemie z lokatorami 

przebywającymi w pałacu w Sadłowie. Jest to duży problem lokalowy, gdzie w 

małej powierzchni przebywa dużo osób. Następnie skierował prośbę o ustalenie 

przez GOPS potrzeby, w jaki sposób można byłoby pomóc rodzinie.  

 

4/ Mirosław Kowalski – radny 

W nawiązaniu do wypowiedzi przewodniczącego rady poinformował, że jest 

potrzeba stworzenia wychodka dla rodziny. 

  

Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy zamknął punkt 9 

porządku obrad. 

 

Do p-ktu 10-ego a 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

1/ Kazimierz Wiśniewski – radny 

Podziękował za budowę drogi w miejscowości Cetki.  

 

2/ Jan Pankowski – radny 

Podziękował za ułożenie kostki brukowej przed sklepem G.S. w Mariankach. 

Następnie zgłosił potrzebę montażu ławek na boisku wiejskim. 

 

3/ Renata Kopaczewska – sołtys sołectwa Kowalki 

Zgłosiła problem rozjeżdżonego gruzu przez autokary na drodze w miejscowości 

Kowalki. 

 

4/ Barbara Marchewka – sołtys sołectwa Głowińsk 

Zgłosiła potrzebę wystawienia kontenerów na odpady wielkogabarytowe. 

Podziękowała za wygruzowanie drogi w miejscowości Głowińsk. Następnie 

zwróciła się do radnej Jadwigi Podgórskiej, że nawożenie żwiru na drogi przed 

jesienią nie jest dobrym rozwiązaniem w celu poprawy ich nawierzchni.  

 

5/ Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy poinformował o 

rozpoczęciu cyklu szkoleń organizowanych przez AR i MR. Spotkania będą 

dotyczyły przyznawania nowych zasad płatności bezpośrednich dla rolników na 
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lata 2014 – 2020. Pierwsze szkolenie odbędzie się 14 października 2014 r. o godz. 

1000 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Rypin. 

 

Do p-ktu 9-ego i 10-ego b 

Odpowiedzi udzielił: 

Janusz Tyburski – wójt gminy 

 kosz na śmieci został przywieziony do świetlicy wiejskiej w Dylewie, 

 transport żwiru nastąpi zgodnie z harmonogramem, 

 przedstawił problem lokalowy rodziny przebywającej w pałacu w Sadłowie. 

Rodzina objęta jest pełną pomocą społeczną z GOPS w Rypinie. 

Marek Paweł Śmiechewicz – przewodniczący rady gminy zamknął punkt 10 

porządku obrad. 

 

Do p-ktu 11-ego 

Przewodniczący rady gminy – Marek Paweł Śmiechewicz podziękował za 

udział w obradach i na tym zamknął obrady XL sesji Rady Gminy Rypin. 

 

 

 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Rady  

                                

    Agnieszka Liszewska     Marek Paweł Śmiechewicz 

 

 

 

 

 
 


